



International Money Remittance Form 国际汇款表

Sender's Details 寄款人信息		
Name 姓名	D.O.B 生日	Contact No.电话
ID No. 证件号码	Address 地址	
International Money Transfer Details 收款人信息		
Beneficiary Name 收款人姓名		
Beneficiary Address 收款人地址		
Remittance Currency & Amount 汇款币种及金额		
Beneficiary Bank 收款银行		
Beneficiary Acc No. 收款账号		
Swift Code 收款银行国际代码		
Notes 客户备注		

Friendly Reminder 安平提示:

While processing an international telegraphic transfer, the correspondent bank and/or the receiving bank may charge a processing fee. The final received amount may be less than the original sent amount. Those charges are beyond the control of IMBK Pty Ltd, and we cannot predict the amount of these fees in advance or whether they will occur. We are not responsible for any charges by correspondent bank and/or receiving bank.

外币国际汇款业务中, 会有中间行或收款行扣取手续费的情况发生。因此您收到的金额可能会少于寄出金额。中间行或收款行的手续费不固定, 安平汇兑对于此种情况下发生的任何收取手续费情况不负任何责任。

Please check your details carefully. We will not be responsible for any incorrect details provided.

请您认真核对以上信息, 若有不符而发生重汇, 误会, 有关责任和损失由客户自己负责。

Customer Declarations 客户宣誓

I totally understand the terms and conditions and authorise IMBK Pty Ltd to complete the foreign exchange transaction. All of the information I provide is correct.

我完全理解安平汇兑有关规定, 授权安平汇兑进行上述外币兑换及汇款业务。所有提供的上述信息均正确无误。

Customer Signature \_\_\_\_\_

客户签名

Date \_\_\_\_\_

日期